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Abstract (en)
[origin: WO9307345A1] The structure comprises at leat one layer (3, 1), for example three layers (3.1, 3.2, 3.3), of a number of juxtaposed sheet
blocks, in which the sheets are profiled so as to delimit between themselves a series of vertical cells for water storage, and a series of horizontal
cells in the height of the blocks for water drainage. The horizontal cells communicate with the vertical cells. The structure is light, inexpensive, easy
to install without requiring heavy handling means. Application especially in underground water reservoirs.

Abstract (fr)
Cette structure comprend au moins une couche (3.1), par exemple trois (3.1, 3.2, 3.3) de blocs de feuilles juxtaposés, dans lesquels les feuilles sont
profilées de manière à délimiter entre elles un ensemble d'alvéoles verticales, pour le stockage de l'eau, et horizontales réparties sur la hauteur des
blocs, pour le drainage de l'eau. Les alvéoles horizontales établissent une communication entre les alvéoles verticales. Cette structure est légère,
peu onéreuse, aisée à installer sans moyens lourds de manutention. Application notamment aux bassins enterrés.
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